

TOURNAMENT CODE OF CONDUCT

For players, coaches, parents, and spectators



Hockey West Island is committed to providing an environment in which all individuals are treated with respect. Players and participants of the 2024 Hockey West Island U9/U11/U13 Provincial Tournament shall conduct themselves at all times in a manner which promotes and encourages each player, with the principles of good sportsmanship and fair play being paramount.

During the course of the tournament, players, coaches, parents, and spectators shall refrain from comments or actions that are disrespectful, offensive, abusive, racist, or sexist. Behaviour that constitutes harassment or abuse will not be tolerated by Hockey West Island.

PLAYERS are expected to:

- Respect all facilities, staff, and volunteers.
- Respect the officials and their decisions.
- respect their teammates, opposing team players, coaches, and other participants.

COACHES ARE EXPECTED TO:

- Respect all facilities, staff, and volunteers.
- Respect the officials and their decisions.
- Encourage sportsmanship, effort, and positive attitudes of all participants.
- Take responsibility for the actions and the behaviour of their team on and off the ice.

PARENTS/SPECTATORS are expected to:

- Display good sportsmanship. Cheer good plays of all participants. Please avoid excessive celebrations in the event that the score is very one-sided.
Remember that the players are children.
- Do not taunt or disturb other fans. Enjoy the game together!
- Support all efforts to remove verbal and physical abuse from hockey. Profanity and objectionable cheers or gestures are offensive and will not be tolerated.
- Help provide a safe and fun environment by not leaning over the boards or pounding on the glass. The glass surrounding the ice surface is part of the playing area.
- Respect locker rooms as areas reserved for players and coaches.
- Drugs or alcohol are STRICTLY FORBIDDEN in all arenas.
- Although we encourage you to support your team in a dynamic way, we remind you that in accordance with Hockey Quebec regulations (7.7.8) the use of compressed air horns or horns powered by a battery during games under the jurisdiction of Hockey Quebec are prohibited.



PLEASE REMEMBER...

- 1. These are kids**
- 2. This is a game**
- 3. Parents should cheer for and encourage everyone**
- 4. The referees are human**
- 5. You and your child do not play for the Canadiens**

This is a zero-tolerance zone for abuse directed at officials, players, and fellow spectators. Any parent, player, or coaching staff member will be ejected (as may the entire team) from the tournament for any act of unsportsmanlike conduct, with no refund.

Please be respectful and have fun!

CODE DE CONDUITE DU TOURNOI

Pour les joueurs, les entraîneurs, les parents et les spectateurs



Hockey West Island s'engage à fournir un environnement dans lequel tous les individus sont traités avec respect. Les joueurs et les participants du tournoi provincial 2024 de Hockey West Island M9/M11/M13 doivent se comporter en tout temps de manière à promouvoir et à encourager chaque joueur sachant que les principes de l'esprit sportif et de l'esprit d'équipe sont primordiaux.

Pendant le tournoi, les joueurs, les entraîneurs, les parents et les spectateurs doivent s'abstenir de tous commentaires ou actions irrespectueux, offensants, abusifs, racistes ou sexistes. Hockey West Island ne tolère pas les comportements qui constituent du harcèlement ou de l'abus.

Les JOUEURS doivent:

- Respecter les installations, le personnel et les bénévoles.
- Respecter les officiels et leurs décisions.
- Respecter leurs coéquipiers, les joueurs de l'équipe adverse, les entraîneurs et les autres participants.

Les ENTRAÎNEURS doivent:

- Respecter les installations, le personnel et les bénévoles.
- Respecter les officiels et leurs décisions.
- Encourager l'esprit sportif, l'effort et les attitudes positives de tous les participants.
- Assumer la responsabilité des actions et du comportement de leur équipe sur et hors glace.

Les PARENTS/SPECTATEURS doivent:

- Faire preuve d'un bon esprit sportif. Encourager les bons jeux de tous les participants. Éviter les célébrations excessives surtout lorsque l'écart de pointage est important.
- N'oubliez pas que les joueurs sont des enfants.
- Ne pas se moquer des autres spectateurs. Appréciez le match ensemble!
- Soutenir tous les efforts visant à éliminer la violence verbale et physique au hockey. Les injures et les encouragements ou gestes répréhensibles sont offensants et ne seront pas tolérés.
- Contribuez à créer un environnement sûr et amusant en ne vous penchant pas sur les bandes et en ne frappant pas la vitre. La vitre entourant la surface de la glace fait partie de l'aire de jeu.
- Respectez les vestiaires en tant qu'espaces réservés aux joueurs et aux entraîneurs.
- Les drogues et l'alcool sont **STRICTEMENT INTERDITS** dans toutes les arénas.
- Bien que nous vous encourageons à supporter votre équipe de façon dynamique, nous vous rappelons que, conformément au règlement de Hockey Québec (7.7.8) l'utilisation de klaxon à air comprimé ou klaxon alimenté par une batterie durant les parties est interdite.



N'OUBLIEZ PAS...

- 1. Ce sont des enfants**
- 2. Il s'agit d'un jeu**
- 3. Les parents doivent encourager tous les participants**
- 4. Les officiels sont humains**
- 5. Vous et votre enfant ne jouez pas pour les Canadiens**

Zone de tolérance zéro pour les cas d'abus envers les officiels, les joueurs et les autres spectateurs. Tous parents, joueurs ou membres du personnel d'entraînement seront expulsés (ainsi que l'équipe entière) du tournoi pour TOUS actes de conduite antisportive, sans remboursement.

SVP, soyez respectueux et amusez-vous!